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In beweging, woordvoerder Marianne Hutten 
Indeling stembureaus 
Bij elke verkiezingen wordt de hulp gevraagd van inwoners om te helpen als 
stembureaulid of als teller van de stemmen. Nu blijkt dat er bij de landelijke verkiezingen 
meer kandidaten waren om te helpen, dan benodigd. Dat is natuurlijk mooi! Dat levert 
echter een luxeprobleem op. Een aantal mensen zijn teleurgesteld dat ze niet zijn 
ingedeeld. Ze hadden graag willen helpen. Navraag leert dat er geen criteria zijn waarom 
de ene persoon dan wel bij de verkiezingen wordt ingedeeld en waarom de ander niet. 
Deze betrokken, enthousiaste inwoners zouden wij graag enthousiast houden. Wil het 
college overwegen om criteria te maken voor de indeling van stembureaus en tellers? 
Dan kunnen inwoners die willen helpen, daar mogelijk rekening mee houden danwel is 
het goed uit te leggen waarom iemand niet ingedeeld is. 
 
PvdA, woordvoerder Fred Rijkens 
Onderhoud Wheeweg 
De Wheeweg wordt in december voor 400.000 aangepakt. Wat is de reden om daar 
zoveel geld aan te besteden in relatie tot de discussie over het wegenonderhoud. 
 
PvdA, woordvoerder Fred Rijkens 
Rechtszaak fraudegeval 
Het college is onlangs in een rechtszaak in het ongelijk gesteld op basis van, zo luidt de 
uitspraak een eigen bekentenis van het College. Daarnaast spreekt de rechter uit dat hij 
vindt dat het College de rechter verzoekt om te besluiten over een fraudegeval terwijl de 
rechter er is om een oordeel te vellen over besluiten en niet om die besluiten te nemen. 
Voor mijn fractie klinkt dit allemaal nogal bizar en onprofessioneel. Kan de Burgemeester 
als zijnde verantwoordelijk voor de kwaliteit van het bestuur ons uitleggen waarom het 
College een bekentenis heeft afgelegd en waarom het college iets ter besluitvorming aan 
een rechter over laat.  

 
PvdA, Onno Bordes 
Statushouders 
In een recent mediabericht werd melding gemaakt van een achterstand in de opvang van 
35 statushouders. Gemeld werd dat de gemeente verwacht er dit jaar nog 20 te kunnen 
plaatsen. Onze vraag: wanneer denkt de wethouder de overig 15 plekken te kunnen 
realiseren en wat is de verwachting van nieuwe instroom als de spreidingswet door de 
Eerste Kamer wordt aangenomen? 
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D66, woordvoerder André de Visser 
Evaluatie harmonisatie sloopvouchers 
In de raadsvergadering van 7 maart 2023 heeft de wethouder dhr. Meulenkamp 
toegezegd om rond deze tijd te komen met een (tussen)evaluatie hoe het staat met de 
uitvoering Harmonisatie Sloopvouchers. Het ging toen over sloopvouchers over onze 
gemeentelijke grenzen heen, d.w.z. de uitwisseling van sloop van stallen met andere 
gemeenten en hoe dat zou gaan uitpakken. Kort gezegd: is er al wat zicht hoe het beleid 
uitpakt? 
 
SP, Herman Kalter 
Informerende raad alcohol en middelengebruik 

Morgenavond staat er een informerende raadsvergadering gepland over alcohol en 
middelengebruik. En we gaan het hebben over opgroeien in een kansrijke omgeving 
(OKO). Medicinale wiet wordt gezien als een drug, een middelen dat staat niet op de 
agenda. Hoe gaan we daar we om: wat mij betreft noemen we dat DOKO: 
Doorgroeien en Opbloeien in een kansrijke Omgeving. De vraag is feitelijk: waarom 
staat medicinale wiet niet op de agenda en wanneer gaan we het daar dan wel over 
hebben. Deze raad heeft daar veel informatie over nodig. 
 
CDA, woordvoerder Arjan Mulder  
 
Afgelopen week verscheen in de media het bericht dat Stichting Twickel besloten heeft 
de brief van 28 juli in te trekken, waarin de erfpachtovereenkomst voor sportpark De 
Scheetheuvel werd opgezegd per 31 december 2032. Het CDA (en waarschijnlijk de 
hele gemeenteraad) is tevreden met deze eerste stap. Maar in de motie van 26 
september heeft de gemeenteraad gevraagd om op korte termijn te komen tot 
het verlengen van de huidige (onder)erfpacht constructie van het Rood Zwart terrein voor 
de komende decennia.   
Het CDA heeft de volgende vragen:  
Klopt het dat U op 15 november een brief heeft ontvangen waarin staat dat de brief van 
28 juli als niet verzonden kan worden beschouwd?  
Welke vervolgstappen onderneemt het College om op korte termijn te komen tot het 
verlengen van erfpacht van de Scheetheuvel?  
Wanneer verwacht u meer duidelijkheid te kunnen geven aan vv Rood-Zwart?  

 
 
 
 

 

 

 


